
PROTOKÓŁ Nr XX/2007
z sesji Rady Gminy Świdnica

odbytej dnia 20 grudnia 2007 r.
w sali narad Urzędu Gminy w Świdnicy

Godzina rozpoczęcia: 800

Godzina zakończenia: 1030

W sesji Rady Gminy Świdnica na ogólną liczbę 15 radnych udział wzięli wszyscy radni.

P o r z ą d e k    o b r a d:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wyznaczenie sekretarza obrad.
3. Wnioski do porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzednich sesji -  XVIII i XIX.
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami.
6. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji.

 

7. P o d j ę c i e    u c h w a ł:   

1) w sprawie zmiany budżetu gminy na 2007 rok,
2) w sprawie budżetu gminy na 2008 rok:

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej,
b) odczytanie opinii  Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej,
c) odczytanie opinii Komisji Budżetu i Finansów,
d)  odczytanie  stanowiska  Wójta  Gminy  do  opinii 
i wniosków Komisji Budżetu i Finansów,
e) głosowanie  uchwały.

      3) w sprawie warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 
 usługi   opiekuńcze,   z    wyłączeniem     specjalistycznych   usług   opiekuńczych   dla 
 osób   z   zaburzeniami  psychicznymi  oraz   szczegółowych   warunków   zwolnienia 
z  opłat jak również trybu ich    pobierania,

     4) w sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki,   Rozwiązywania   Problemów
          Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2008 rok,
    5)  w sprawie  ustalenia regulaminu  określającego  wysokość oraz  szczegółowe  warunki 

przyznawania  nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego  i za warunki 
pracy, niektórych innych składników wynagrodzenia oraz dodatku mieszkaniowego, 

   6)  zmieniająca uchwałę Rady Gminy Świdnica w sprawie ustalenia zasad sprzedaży  
nieruchomości stanowiących własność Gminy Świdnica,

     7)  w sprawie przeznaczenia do sprzedaży gruntu położonego na terenie Gminy Świdnica 
(Witoszów Dolny, działki nr 39/1 i 39/2),

      8) w sprawie przeznaczenia do sprzedaży gruntu położonego na terenie Gminy Świdnica 
(Burkatów, działka nr 119/21),

     9)  w sprawie przeznaczenia do sprzedaży gruntu położonego na terenie Gminy Świdnica 
(Burkatów, działka nr 119/22),

      10) w sprawie przyjęcia  planów pracy stałych komisji Rady Gminy.



8. Zapytania, interpelacje, wolne wnioski.
9.  Informacja o działalności  przewodniczącego Rady Gminy  w okresie między 

sesjami.
10. Sprawozdania  z  działalności  stałych  Komisji  Rady  Gminy  w okresie  między 

sesjami.
11. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wolne wnioski.
12. Sprawy różne.
13. Zakończenie sesji.

  Ad. 1. 

Obrady XX sesji  Rady Gminy Świdnica otworzył przewodniczący rady Pan Henryk Sara. 
Przewodniczący  powitał  radnych  oraz  zaproszonych   na  sesję  gości.  Na  podstawie  listy 
obecności  i  fizycznej  obecności  na  sali  obrad  stwierdził  kworum  i  prawomocność 
podejmowanych uchwał.

Ad. 2.

Na sekretarza obrad wyznaczono radnego Marka Lisowskiego.

Ad. 3. 

Porządek obrad XX sesji Rady Gminy Świdnica przedłożył przewodniczący rady Pan Henryk 
Sara. 
Wnioski do porządku obrad złożyli:
- Pani wójt Teresa Mazurek wniosła o rozpatrzenie dodatkowego projektu uchwały w sprawie 
ustalenia  wydatków  niewygasających  z  upływem  roku  budżetowego  2007   w  punkcie 
7 „Podjęcie uchwał” jako 2 uchwałę.
Wniosek przyjęto jednogłośnie - 14 głosami.
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Henryk Sara wniósł o wprowadzenie trzech załączników 
z planami pracy stałych komisji Rady Gminy w punkcie 7 "Podjęcie uchwał" do projektu 
uchwały w sprawie przyjęcia planów  stałych komisji Rady Gminy.
Wniosek przyjęto jednogłośnie - 14 głosami. 

Porządek obrad wraz z wnioskami:
 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wyznaczenie sekretarza obrad.
3. Wnioski do porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzednich sesji -  XVIII i XIX.
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami.
6. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji.
 

7. P o d j ę c i e    u c h w a ł: 

1) w sprawie zmiany budżetu gminy na 2007 rok,
2) w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2007,
3) w sprawie budżetu gminy na 2008 rok:
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a) odczytanie projektu uchwały budżetowej,
b) odczytanie opinii  Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej,
c) odczytanie opinii Komisji Budżetu i Finansów,
d)  odczytanie  stanowiska  Wójta  Gminy  do  opinii 
i wniosków Komisji Budżetu i Finansów,
e) głosowanie  uchwały.

    4) w sprawie warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 
 usługi   opiekuńcze,   z    wyłączeniem     specjalistycznych   usług   opiekuńczych   dla 
 osób   z   zaburzeniami  psychicznymi  oraz   szczegółowych   warunków   zwolnienia 
z  opłat jak również trybu ich    pobierania,

     5) w sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki,   Rozwiązywania   Problemów
          Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2008 rok,
    6)  w sprawie  ustalenia regulaminu  określającego  wysokość oraz  szczegółowe  warunki 

przyznawania  nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego  i za warunki 
pracy, niektórych innych składników wynagrodzenia oraz dodatku mieszkaniowego, 

   7)  zmieniająca uchwałę Rady Gminy Świdnica w sprawie ustalenia zasad sprzedaży  
nieruchomości stanowiących własność Gminy Świdnica,

     8)  w sprawie przeznaczenia do sprzedaży gruntu położonego na terenie Gminy Świdnica 
(Witoszów Dolny, działki nr 39/1 i 39/2),

     9) w sprawie przeznaczenia do sprzedaży gruntu położonego na terenie Gminy Świdnica 
(Burkatów, działka nr 119/21),

     10)  w sprawie przeznaczenia do sprzedaży gruntu położonego na terenie Gminy Świdnica 
(Burkatów, działka nr 119/22),

     11) w sprawie przyjęcia  planów pracy stałych komisji Rady Gminy.

8. Zapytania, interpelacje, wolne wnioski.
9. Informacja o działalności przewodniczącego Rady Gminy  w okresie między 
sesjami.
10. Sprawozdania z działalności stałych Komisji Rady Gminy w okresie między   
sesjami.
11. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wolne wnioski.
12. Sprawy różne.
13. Zakończenie sesji.

Ad. 4.

Protokół z XVIII sesji Rady Gminy Świdnica przyjęto  13 głosami za przy jednym głosie 
wstrzymującym się.
Protokół  z  XIX nadzwyczajnej  sesji  Rady Gminy Świdnica  przyjęto  12  głosami  za  przy 
jednym głosie wstrzymującym się.

Ad. 5. 

Sprawozdanie z działalności wójta gminy w okresie między sesjami złożyła Pani wójt Teresa 
Mazurek. Szczegółowe sprawozdanie zawarte jest w załączniku do niniejszego protokołu. 
Pani wójt poinformowała ponadto, że został złożony wniosek do Prezesa Urzędu Ochrony 
Konkurencji  i  Konsumentów w sprawie  wykorzystywania  sytuacji  monopolistycznych  na 
rynku  dostaw  wody  przez  Świdnickie  Przedsiębiorstwo  Wodociągów  i  Kanalizacji.  Po 
wysłuchaniu sprawozdania dyskusji nie prowadzono.
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Ad. 6. 

Sprawozdanie z realizacji  uchwał rady podjętych na poprzedniej  sesji  złożyła wójt gminy 
Pani Teresa Mazurek. Po jego wysłuchaniu dyskusji nie prowadzono.

Ad. 7.       P o d j ę c i e  u c h w a ł

1. Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  gminy  na  2007  rok  przedłożył 
przewodniczący Rady Gminy Świdnica Pan Henryk Sara. Pozytywną opinię wydała 
Komisja Budżetu i Finansów.  Jak dodał przewodniczący komisji Pan Janusz Maruda 
komisja  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  wraz  z  wprowadzonym 
autopoprawkami. Dyskusji nie prowadzono. 

Uchwałę Nr XX/177/2007 wraz z autopoprawkami podjęto 13 głosami za – jednogłośnie. 

2. Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  wydatków niewygasających z  upływem roku 
budżetowego 2007  przedłożył  przewodniczący Rady Gminy Świdnica  Pan Henryk 
Sara.  Pozytywną  opinię  wydała  Komisja  Budżetu  i  Finansów.  Dyskusji  nie 
prowadzono. 

        Uchwałę Nr XX/178/2007  podjęto 13 głosami za przy jednym głosie wstrzymującym.

3. Projekt uchwały w sprawie budżetu gminy na 2008 rok : 
     a) odczytanie projektu uchwały budżetowej dokonała Skarbnik Gminy Pani Anna   

Szymkiewicz.
b)  odczytania  opinii  Składu  Orzekającego Regionalnej  Izby Obrachunkowej  o    
projekcie uchwały budżetowej dokonała Skarbnik Gminy Pani Anna Szymkiewicz.
c) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów odczytał opinię w sprawie budżetu na 
2008r. Oświadczył, że środki finansowe zaplanowane przez panią Wójt zapewniają  
wykonanie  zadań  własnych  gminy  na  dobrym  poziomie.  W  opinii  komisji  
budżetu główne inwestycje gminy to wodociągowanie i modernizacja ujęć wodnych, 
budowa dróg, odnowa i rozwój wsi, oraz zakończenie budowy hali sportowej przy  
gimnazjum w Witoszowie Dolnym.   

            d) odczytanie stanowiska Wójta Gminy do opinii  i  wniosków  Komisji  Budżetu  i  
Finansów  -  Pani  Wójt  Teresa  Mazurek  oświadczyła,  że  oba  wnioski   zostały  
uwzględnione. Dodała, że przesunęliśmy termin budowy budynku komunalnego w  
Pszennie.
e) Uchwałę Nr XX/179/2007 podjęto13głosami za przy jednym głosie wstrzymującym

4. Projekt  uchwały  w  sprawie  warunków  przyznawania  i  odpłatności  za  usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,   z   wyłączeniem   specjalistycznych 
usług   opiekuńczych   dla  osób   z   zaburzeniami  psychicznymi oraz szczegółowych 
warunków  zwolnienia  z  opłat  jak  również  trybu  ich  pobierania  przedłożył 
przewodniczący Rady Gminy Świdnica Pan Henryk Sara. Pozytywną opinię wydała 
Komisja  Zdrowia,  Ochrony  Środowiska  i  Spraw  Socjalnych.  Dyskusji  nie 
prowadzono. 

Uchwałę Nr XX/180/2007  podjęto 14 głosami za – jednogłośnie. 

5. Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki, 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i  Przeciwdziałania Narkomanii  na 2008 
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rok  przedłożył przewodniczący Rady Gminy Świdnica Pan Henryk Sara. Pozytywną 
opinię wydała Komisja Zdrowia, Ochrony Środowiska i Spraw Socjalnych. Dyskusji 
nie prowadzono.

Uchwałę Nr XX/181/2007 podjęto 14 głosami za – jednogłośnie. 

6. Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  określającego   wysokość  oraz 
szczegółowe  warunki  przyznawania   nauczycielom  dodatków:  motywacyjnego, 
funkcyjnego  i za warunki pracy, niektórych innych składników wynagrodzenia oraz 
dodatku  mieszkaniowego  przedłożył  przewodniczący  Rady  Gminy  Świdnica  Pan 
Henryk  Sara.  Pozytywną  opinię  wydala  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu 
i Turystyki. Dyskusji nie prowadzono.

       Uchwałę Nr XX/182/2007 podjęto 14 głosami za – jednogłośnie. 

7. Projekt  uchwały  zmieniający  uchwałę  Rady Gminy Świdnica  w  sprawie  ustalenia 
zasad sprzedaży nieruchomości stanowiących własność Gminy Świdnica przedłożył 
przewodniczący Rady Gminy Świdnica Pan Henryk Sara. Pozytywną opinię wydała 
Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Przestrzennej  i  Budownictwa.  Przewodniczący 
komisji  Pan  Kazimierz  Dudzic  dodał,  iż  przedmiotowa  uchwała  przedłuża  termin 
sprzedaży mieszkań do czerwca na dogodnych warunkach. Pani Wójt dodała, iż jest to 
bardzo dobre posuniecie, gdyż daje to możliwość osobą, które do tej pory nie były 
zdecydowane co do kupna owych mieszkań. Radny Marek Lisowski, zadał pytanie, 
czy mieszkanie, które zamieszkuje rodzina Mglej mieszczące się nad świetlicą, będzie 
również do sprzedaży. Pani wójt odpowiedziała, że przedmiotowe mieszkanie nie jest 
na  sprzedaż,  gdyż  skutkowałoby to  zamknięciem świetlicy.  Dodała  również,  że  w 
przyszłości zostanie przedstawiona uchwała zawierająca wykaz mieszkań, które nie 
będą na sprzedaż.

Uchwałę Nr XX/183/2007 przyjęto 14 głosami za – jednogłośnie.

8. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży gruntu położonego na terenie 
Gminy Świdnica (Witoszów Dolny, działki nr 39/1 i 39/2) przedłożył przewodniczący 
Rady  Gminy  Świdnica  Pan  Henryk  Sara.  Pozytywną  opinię  wydały:  Komisja 
Gospodarki  Komunalnej,  Przestrzennej  i  Budownictwa  oraz  Komisja  Rolnictwa  i 
Leśnictwa.  Radny  Zbigniew  Kondziarz,  uważa,  że  owa  działka  nie  powinna  być 
sprzedana, ponieważ w tym miejscu w przeszłości było wysypisko, które co prawda 
zostało oczyszczone, ale w dalszym ciągu stanowi zagrożenie dla środowiska. Jeśli 
działka ta zostanie sprzedana, nie będzie jej już można monitorować. Co do sprzedaży 
działki  Pan  Kondziarz  wypowiedział  się  negatywnie  natomiast  uważa,  że  można 
działkę wydzierżawić dodając również, że nie jest to działka ani budowlana ani rolna. 
Przewodniczący Komisji Rolnej i Leśnictwa Pan Tadeusz Szybiński wytłumaczył, iż 
przedmiotowa działka nie znajduje się po lewej stronie drogi - dodał, iż nie jest to 
wysypisko,  natomiast  osoba,  która  dokona  zakupu  działki  zostanie  o  wszystkim 
poinformowana. Kierownik Bartłomiej Strózik wyjaśnił, iż rekultywacja działki była 
zrobiona, nadmienił, że w planie zagospodarowania przestrzennego znajduje się zapis, 
iż teren ten jest przeznaczony pod użytek rolny, Pan Strózik nie widzi przeciw skazań 
do sprzedaży działki.  Radny Henryk Kondziarz oświadczył,  iż wie o którą działkę 
chodzi,  mimo to nadal uważa że sprzedanie tej  działki nie jest dobrym pomysłem, 
lepsza jest dzierżawa, ponieważ będzie możliwość kontrolowania działki. 

Uchwałę Nr XX/184/2007  podjęto 12 głosami za, 2 głosami przeciw.
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9. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży gruntu położonego na terenie 
Gminy Świdnica  (Burkatów,  działka  nr  119/21)   przedłożył  przewodniczący Rady 
Gminy Świdnica Pan Henryk Sara. Pozytywną opinię wydała Komisja Gospodarki 
Komunalnej, Przestrzennej i Budownictwa. Dyskusji nie prowadzono.

Uchwałę Nr XX/185/2007  podjęto 14 głosami za – jednogłośnie.

     10. Projekt uchwały  w sprawie przeznaczenia do sprzedaży gruntu  położonego na terenie 
Gminy Świdnica  (Burkatów,  działka  nr  119/22)  przedłożył  przewodniczący Rady  
Gminy Świdnica Pan Henryk Sara. Pozytywną opinię wydała Komisja Gospodarki  
Komunalnej, Przestrzennej i Budownictwa.  Dyskusji nie prowadzono. 

       Uchwałę Nr XX/186/2007  podjęto 14 głosami za –  jednogłośnie. 

    11.  Projekt uchwały w sprawie przyjęcia  planów pracy stałych komisji Rady Gminy  
przedłożył przewodniczący Rady Gminy Świdnica Pan Henryk Sara. Dyskusji  nie  
prowadzono.

Uchwałę Nr XX/187/2007 podjęto 14 głosami za – jednogłośnie.

   Ad. 8.    Zapytania, interpelacje, wolne wnioski

Radny Wiesław Malisz:
1. poprosił  o  interwencję  w  sprawie  naprawy  drogi  gminnej  w  Lutomi  obok 

poprzecznego  przejścia  ponieważ  jest  tam  niewyrównana  powierzchnia  i  robi  się 
koleina.

Radny Kazimierz Dudzic:
1. poprosił o naprawę drogi koło sklepu (świetlicy) ponieważ zrobiły sie duże dziury - 

w ramach naprawy dróg  - jest to powierzchnia ok. 30 m2.

Radny Zbigniew Kondziarz:
1. podziękował za naprawę drogi do szkoły Rolniczej - dodając że Mokrzeszów doczekał 

się  ładnego  odcinka  drogi.  Przy  okazji  złożył  wszystkim  życzenia  z  okazji 
zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia oraz  życzenia noworoczne.

  Ad.9.

Informację o działalności przewodniczącego Rady Gminy Świdnica złożył przewodniczący 
rady Pan Henryk Sara.  Szczegółowa informacja zawarta jest  w załączniku do niniejszego 
protokołu. Po wysłuchaniu informacji dyskusji nie prowadzono. 

Ad. 10.          

Sprawozdania  z  działalności  stałych  Komisji  Rady  Gminy  w  okresie  między  sesjami 
(w oparciu o protokoły z posiedzeń) złożyli przewodniczący:

a) Komisji  Zdrowia,  Ochrony Środowiska  i  Spraw Socjalnych  –  dyskusji  nie 
prowadzono.
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b) Komisji Budżetu i Finansów – dyskusji nie prowadzono,
c) Komisji Rewizyjnej – dyskusji nie prowadzono,
d) Komisji Rolnictwa i Leśnictwa – dyskusji nie prowadzono,
e) Komisji  Gospodarki  Komunalnej,  Przestrzennej  i  Budownictwa. 

Przewodniczący  komisji  poinformował,  że  tematem  jednego  z  posiedzeń 
komisji  było  wytypowanie  zadań  inwestycyjnych  do  budżetu  na  2008 rok. 
Przewodniczący  komisji  poinformował,  że  komisja  złożyła  następujące 
wnioski:
-  w  miarę  wygospodarowania  w  trakcie  roku  finansowego  środków 
finansowych zwiększyć wydatki w rozdziale 90015 - oświetlenie ulic, placów 
i dróg z przeznaczeniem na modernizację oświetlenia ulicznego.
-  o  wprowadzenie  w  II  półroczu  2008  roku  zadania  polegającego  na 
opracowaniu  ekspertyzy  SUW  Komorów  w  zakresie  wydajności  ujęcia 
uwzględniając  przyłączenie  miejscowości:  Witoszów,  Słotwina,  Bystrzyca, 
Złoty Las, Mokrzeszów. 

f) Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki – dyskusji nie prowadzono,

Ad. 11. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wolne wnioski.      

Dla  radnego  Wiesława  Malisza  odpowiedzi  udzieliła  Pani  wójt  Teresa  Mazurek  -  temat 
zostanie rozpatrzony, dokonana zostanie wizja lokalna.

Dla  radnego  Kazimierza  Dudzica  odpowiedzi  również  udzieliła  Pani  wójt  informując,  że 
naprawa tej drogi została uwzględniona w ramach napraw szczątkowych. Komisja zostanie 
zapoznana z planami napraw szczątkowych.

Pani wójt podziękowała również radnemu Kondziarzowi za życzenia.

Ponadto  Pani  Wójt  dodała,  że  chcemy stworzyć  grupę  pracowników interwencyjnych  do 
wykaszania poboczy dróg.

Ad. 12.  Sprawy różne.

Radny Janusz Maruda w imieniu mieszkańców i swoim  złożył serdeczne podziękowania Pani 
wójt Teresie Mazurek za współpracę, za to że po 10 latach udało się zmodernizować most w 
Bystrzycy Dolnej.
Pani wójt Teresa Mazurek do wypowiedzi radnego Marudy dodała, że podziękowania należy 
kierować również w stronę Starostwa Powiatowego w Świdnicy. 

Radny  Henryk  Kończak  dodał,  że  w  tym  samym  czasie  kiedy  odbywało  się  uroczyste 
otwarcie mostu było spotkanie wigilijne w Zespole Szkół Specjalnych w Bystrzycy, w którym 
uczestniczył.

Radny  Wiesław  Malisz  w  imieniu  strażaków  OSP Lutomia  podziękował  za  wykonanie 
odwodnienia  remizy,  dodał  że  długo  to  trwało  ale  się  udało.  Dodał  również  że  strażacy 
apelują aby zamontować lustro naprzeciwko remizy.
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Radny Tadeusz Szybinski podziękował w imieniu mieszkańców za wyłożenie dywanika na 
drodze w Stachowicach - dodając że była to miła niespodzianka.

Pani  wójt  poinformowała,  że  w  ramach  zaoszczędzonych  środków  finansowych  zostały 
wykonane  na  nakładki  w  Wiśniowej,  Mokrzeszowie,  Burkatowie,  Jakubowie  oraz 
w  Stachowicach  -  wszystkie  oszczędności  zostały  wydane.  Podziękowała  również  za 
przyjęcie zaproszenia na spotkanie wigilijne oraz złożyła  życzenia tym, których nie było. 
Ponadto zaprosiła wszystkich na świdnicki rynek gdzie trwa jarmark Bożonarodzeniowy, a 
szczególne atrakcje czekają w dniu 22 grudnia b/r (sobota) – gdzie odbędzie się inscenizacja 
żywej szopki przez samorządowców naszej gminy. Wspomniała ponadto, że będzie ubierać 
choinkę a pieniądze z jej sprzedaży przeznaczone zostaną na Dom Dziecka w Bystrzycy. 

Na  zakończenie  swojej  wypowiedzi  Pani  Wójt  Teresa  Mazurek  dodała,  że  w  jej  opinii 
największym sukcesem 2007 roku był uniewinniający wyrok w sprawie Lutomi. 

Ad. 13.   Zakończenie sesji

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku XX sesji Rady Gminy Świdnica 
przewodniczący rady podziękował za udział i zakończył obrady.

Na tym protokół zakończono:
Protokołowała:
M. Janasik
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